
Vedr. Nessaveien 65, aluminiumskledning på vinduer 

Uttalelse fra huseier Svein Erik Morseth: 

«Vi har ennå ikke landet spørsmålet om alukledde vindu, det handler litt om pris. Men vi 

insisterer på at det søkes med dette. Begrunnelse: Det er veldig værhardt her og vi ser at 

maling fra trevindu forsvinner etter 5-7 år. Å må male over vindu så ofte er både tungvint 

og kostbart. Å ha mest mulig vedlikeholdsfritt er veldig viktig her vi bor. Vi har mange 

bygninger å vedlikeholde, alle regionalt vernet, så skal vi klare å ta vare på alt er vi helt 

avhengig av å bruke vedlikeholdsfrie produkter der det er tilgjengelig i markedet. Det er 

aluminium i alle sprosser på alle vindu (med unntak av 2) som skal byttes, så aluminium 

er ikke noe fremmedelement. Produktene begynner nå å bli så bra at det er nesten 

umulig å se om det er trevindu eller alukledde vindu. Man må nesten kjenne på vinduet 

for å se forskjellen, og vårt hus er ikke noens museumsgjenstand.» 


